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Írásbeli kérdés

Lezsák Sándor úrnak,
Az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnöknek

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Nemzeti Erőforrás
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy a várpalotaihoz hasonló
abortuszbotrány a jövőben ne történhessen meg? ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára Ön is értesült arról a várpalotai abortusz-botrányról, melyben egy ugandai
orvos közel 100 nőn végzett üzletszerű magzatelhajtást, alkalmanként mintegy 60 00 0
forintért .

Gyanú akkor vet ődött a fekete afrikai férfira, amikor egy nő az abortusz előtti kötelező
tanácsadáson azt mondta, hogy az előző alkalommal nem volt szükség ennyi
adminisztrációra. Kórlapját áttekintve világossá vált a b űncselekmény. Az illegális, állatia s
beavatkozásokat hol spontán vetélés utáni egészségügyi kaparásnak, hol méhszájseb -
kezelésnek tüntette fel a „nőgyógyász” .

A rendőrség azóta átadta a nyomozati anyagot a Veszprém Megyei F őügyészségnek,
kérve az orvos és 83 nő ellen a vádemelést. Csak remélni tudom, hogy példásan megbüntetik
a vétkeseket.

Úgy gondolom, mindannyiunk érdeke, hogy a jöv őben ne fordulhasson elő
hasonló eset, ezért kérdezem a tisztelt miniszter urat, hogy mit kíván tenni a kormány
annak érdekében, hogy a várpalotaihoz hasonló abortuszbotrány a jövőben ne
történhessen meg?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 24 .
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